
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT
Mislata, 24 de setembre  de 2015
Hora: 20 hores

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els regidors i les regidores:
⦁ MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA⦁ JOSÉ LUIS GARCÍA GARCÍA⦁ ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ⦁ CARMEN LAPEÑA BUENO⦁ JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ⦁ TERESA PEÑARRUBIA GIL⦁ ANTONIO ARENAS ALMENAR⦁ ANA MARÍA JULIÁN RUIZ⦁ JOAQUÍN MORENO PORCAL⦁ MARÍA CARMEN TARÍN DARROCHA⦁ JAVIER SANTES ALPUENTE⦁ DOLORES HORTOLÀ RAMON⦁ JAIME LÓPEZ BRONCHUD⦁ ANTONIO SANCHIS NAVARRO⦁ JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ⦁ ALEJANDRO MARTÍNEZ MONTORO⦁ FERNANDO GANDIA ESCORIHUELA⦁ JAVIER GIL I MARÍN⦁ JOSÉ MARÍA GONZÁLEZ MURGUI

Excusa la seua assistència la regidora Josefa Luján Martínez.
Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de la Corporació. Es troba també present l'interventor accidental José Antonio García Ferrero.
1. APROVACIÓ DELS ESBORRANYS  DE LES ACTES DE LES 

SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT  ELS DIES 30 DE 
JULIO I 8 DE SETEMBRE DE 2015.

De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament 
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d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet per la Presidència a consideració  de la Corporació els esborranys de les actes de la sessions celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 30 de juliol i 8 de setembre de 2015, que han sigut remeses als portaveus dels grups polítics, conforme disposa l'article 80.2 de l'esmentat text legal.
Sotmesa a votació l'aprovació de les actes de la sessions celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 30 de juliol i 8 de setembre de 2015, s'aproven per unanimitat. 

2. RATIFICACIÓ DE LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA 2936, DE 14 
DE SETEMBRE, SOL·LICITANT L'ADHESIÓ DE l'AJUNTAMENT DE 
MISLATA A l'ACORD MARC ENTRE L'ADMINISTRACIÓ DE l'ESTAT I LA 
FEDERACIÓ ESPANYOLA DE MUNICIPIS I PROVÍNCIES PER A 
FACILITAR EL COMPLIMENT DE LA LLEI 19/2013, DE TRANSPARÈNCIA, 
ACCÉS A LA INFORMACIÓ PÚBLICA I BON GOVERN.

Sotmesa a votació la ratificació de la seua inclusió en l'orde del dia per no haver sigut dictaminat per la comissió informativa, s'aprova per unanimitat.
Pren la paraula el portaveu del grup Ciutadans, Sr. Gónzalez Murgui,  i diu que el seu grup donarà suport a tot el que supose avançar en el desenrotllament de la informació al ciutadà i agilitzar i potenciar l'Administració.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín, portaveu del grup Compromís per Mislata i diu que el seu grup també entén que açò suposa avançar cap a la informació i que beneficia els ciutadans. Afig que està a favor de tot el que siga millorar la gestió pública i facilitar la seua tramitació, per la qual cosa anuncia el seu vot favorable.
Intervé el portaveu del grup popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i anuncia que votaran a favor perquè el que perseguix la creació d'este portal és la transparència, i esta és una cosa que la ciutadania està reclamant a tots, perquè hi ha quelcom que sí que ha canviat en la vida política en els últims quatres anys, i ha sigut l'increment de la participació ciutadana en la gestió pública i política.
Prosseguix dient que fins que al novembre de 2013 el govern de Mariano Rajoy va aprovar esta llei de transparència, només quedaven tres països que no la tenien a Europa: Xipre, Luxemburg i Espanya, perquè tots els altres països d'Europa que compten amb més d'un milió d'habitants tenien lleis de transparència, i des de l'any 2013 es va començar a implantar també en este país.
Explica que es comptava amb una moratòria de 730 dies, des que va entrar en vigor la Llei, per a poder complir amb este portal, i a Mislata s'ha arribat al dia 652, és a dir, quedaven 78 dies de termini per a complir amb la llei. Afig que en esta qüestió s'haurien d'haver posat les piles fa temps, tant 
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l'oposició, reclamant i proposant, com el govern aprovant, perquè fóra possible tindre un govern transparent a la ciutat.
Insistix en el fet que fa falta este portal de transparència i mesures en pro d'ella per qüestions bàsiques, com són la proximitat a la ciutadania a què governeu i representen, per aconseguir el consens i perquè suposa un impuls democràtic al sistema.
Repetix que, per tot això, el vot del seu grup serà favorable.
Pren la paraula la portaveu del grup PSOE, M. Luisa Martínez Mora, i, en primer lloc, felicita al Sr. alcalde, en nom seu i en nom del grup socialista, per haver sigut nomenat ahir president de la Mancomunitat de l'Horta Sud, que compta amb una població de més de mig milió d'habitants. Afig que açò ha demostrat que sí que és possible la unanimitat, ja que va ser triat per tots els grups polítics. En este sentit, afig que les paraules del portaveu del partit popular van ser de defensa de Mislata, del seu alcalde i de com ha avançat el municipi 
Respecte de la llei de transparència explica que és una llei a què han d'acollir-se, a més que creuen en ella, atés que és una manera de fer veure el ciutadà que sí que hi ha una altra forma de fer política, tal com s'ha anat demostrant en el municipi de Mislata.
Prosseguix dient que es començarà a treballar a partir de l'1 de gener de 2016, per la qual cosa s'està dins del termini, i a partir d'eixa data l'Ajuntament de Mislata s'adherix a la plataforma que té posada el Ministeri. Afig que són els tècnics i els caps de servici els que traslladen tota la informació a la plataforma, i es vorà com funciona i si cal millorar el seu funcionament. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud agraïx les paraules de la portaveu socialista, que ha manifestat que el seu grup està a favor d'esta llei,  perquè, diu, en el seu moment el PSOE la va votar en contra, i és bo donar-se compte, finalment, de quines són les lleis que el Partit Popular promulga que van en benefici de la ciutadania. Afig que no sols cal pregonar la qüestió de la transparència sinó que cal creure en ella, i cada vegada que no es respon a un escrit presentat en el registre d'entrada, o no es penja un Ple en la pàgina web de l'Ajuntament, o no s'entreguen els informes pertinents, s'està col·laborant molt poc perquè la transparència siga real. 
Finalitza dient que el seu grup s'unix a la felicitació al Sr. alcalde per haver sigut nomenat president de la Mancomunitat de l'Horta Sud, i que esperen que realitze un gran treball en representació dels mislaters i mislateres i, en eixe sentit, el seu grup li donarà el suport.
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que el que s'aprova hui en el Ple és l'adhesió a la plataforma existent i que ha posat en marxa l'Estat perquè els municipis puguen adherir-s'hi, perquè amb els pocs mitjans que 
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tenen els ajuntaments, molt pocs podrien elaborar una plataforma pròpia.
Prosseguix dient que açò no vol dir que estiguen en contra o a favor de la proposta, sinó que hi ha una llei que cal complir, se siga del partit que se siga, independentment que puga tindre llacunes, estiguen a favor de tot el que s'especifica en ella o consideren que hi ha coses que es poden millorar. El que s'està votant, diu, és l'adhesió a una plataforma que obliga a establir un sistema de transparència molt tècnic, que no té res a veure amb els exemples que el portaveu del grup popular ha posat damunt de la taula.
Conclòs el debat, i sotmés a votació el fons de l'assumpte, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents, va adoptar l'acord següent:
Vist el Decret núm. 2936/2015, de data 14 de setembre, sobre sol·licitud d'adhesió al servici del Portal de la Transparència en el núvol de l'Estat.
Considerant que és convenient als interessos municipals l'adhesió de l'Ajuntament de Mislata a l'Acord Marc de Col·laboració entre l'Administració General de l'Estat i la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, per a promoure i facilitar el desenrotllament de Municipis i Províncies, havent de ser ratificada pel Ple.
S'acorda:
Primer. Ratificar íntegrament el decret de l'Alcaldia 2936/15, el contingut del qual és el següent:

Vista la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon govern, així com Llei 2/2015, de 2 abril, de la Generalitat, de Transparència, Bon Govern i Participació Ciutadana de la Comunitat Valenciana.
De conformitat amb l'anterior i ja que hi ha la possibilitat d'adherir-se al portal de Transparència en el núvol oferida per l'Estat, i així per accedir a les solucions tecnològiques que oferix la Secretària d'Estat d'Administracions Públiques i la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, per a promoure i facilitar el desenrotllament de l'Esmentada Llei 19/2013, de 9 de desembre, tot això en virtut de l'Acord Marc de Col·laboració entre l'Administració General de l'Estat i l'esmentada Federació, firmat en data 28 d'abril de 2015.
Considerant que interessa a esta Corporació l'Adhesió i al Conveni en compliment de l'Esmentada Llei.
Vist l'informe del Cap de Secció de l'Oficina d'Atenció al Ciutadà, Informàtica i Modernització.
Per tot això,  esta Alcaldia RESOL:

⦁ Sol·licitar l'adhesió de l'Ajuntament de Mislata a l'Acord Marc de 
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Col·laboració entre l'Administració General de l'Estat i la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, per a promoure i facilitar el desenrotllament de Municipis i Províncies, de data 28 d'abril de 2015.
⦁ Ratificar la present adhesió pel Ple de l'Ajuntament en la 

següent convocatòria plenària.
⦁ Traslladar el present acord d'adhesió a l'Administració General 

de l'Estat i a la Federació Espanyola de Municipis i Províncies.
Segon. Facultar a l'Alcaldia per a la realització de les actuacions necessàries per al desenrotllament de l'esmentat conveni.

3. APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DEL CONTRACTE SUBSCRIT 
AMB AGRICULTORS DE LA VEGA DE VALÈNCIA, S.A. PER A LA GESTIÓ 
DEL SERVICI PÚBLIC DE RECOLLIDA I TRANSPORT DE RESIDUS 
SÒLIDS URBANS. 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la pròrroga del contracte subscrit amb Agricultors de la Vega de València, S. A. per a la gestió del servici públic de recollida i transport de residus sòlids urbans.
Pren la paraula el portaveu del grup Ciutadans i diu que el seu grup entén que este és un punt fonamentalment tècnic i de tràmit, perquè es tracta de la pròrroga d'un servici de recollida de residus sòlids urbans que realitza Agricultors de la Vega, atés que es té prevista la municipalització del servici, que serà assumit per l'empresa municipal NEMASA. Afig que suposa que en el desenrotllament d'este punt la portaveu del govern donarà més explicacions respecte d'això.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marin, portaveu del grup Compromís per Mislata, i diu que el seu grup sempre estarà a favor de tot el que siga municipalitzar servicis, però els agradaria que es fera efectiu en dates pròximes i que no hi haguera més pròrrogues, per la qual cosa s'ha de treballar perquè açò siga així.
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i recorda que al febrer de 2015 es va portar a aprovació del Ple la municipalització del servici i que en aquell moment el PP es va abstindre perquè entenien que no responia a la realitat que en el mes de setembre pogueren tindre este servici municipalitzat als carrers, com així ha sigut. Afig que un mes després, al març de 2015, es va aprovar una pròrroga fins a la data de 29 de setembre, pròrroga que el PP va votar a favor entenent que no es podia deixar a la ciutadania sense un servici que és bàsic, i finalment, al setembre de 2015, quan es complix el termini d'aquella pròrroga aprovada en el mes de març, es torna a portar una nova pròrroga fins a final d'any, la qual cosa ve a donar-los la raó en allò que plantejaven en el mes de febrer quan tant el PP com Esquerra Unida es van abstindre de portar avant esta aprovació.
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Repetix que s'ha arribat al mes de setembre i s'ha produït el que es temien, que l'empresa pública no està en condicions d'assumir el servici, per la qual cosa necessiten saber en què ha fallat l'Ajuntament o l'empresa pública per a no haver arribat a fer possible el que havia planejat el govern, és a dir, que el servici estiguera ja municipalitzat. Afig que és difícil saber què succeïx amb els servicis de l'Ajuntament, especialment amb els que gestiona NEMASA perquè no pertanyen al Consell d'Administració, i si allí s'han explicat els motius de la necessitat d'una pròrroga, el grup popular els desconeix.
Prosseguix dient que tampoc sap si s'ha parlat amb l'empresa que actualment presta el servici i, sobretot, què és el que es prorrogarà d'ací a final d'any, per la qual cosa esperen que siga la fase definitiva abans de la municipalització, ja que si s'han plantejat que l'1 de gener de 2016 seran capaços de tindre en marxa la municipalització del servici de recollida de residus sòlids urbans, serà perquè hi ha ja una previsió. 
Finalment, demana a la portaveu del grup socialista que explique què ha fallat en l'empresa pública que ha impedit complir la data que el govern havia plantejat, i pregunta si s'està en condicions de dir que l'1 de gener de 2016 el servici sí es portarà a la pràctica.
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i diu que, com tots saben, s'està parlant del contracte més important i més voluminós que té este Ajuntament, d'1.116.000€, que és el que es pagava i es paga a l'empresa que porta el servici de recollida de residus, i per això no cal precipitar-se. Afig que, efectivament, al febrer de 2015 es va portar a Ple l'aprovació de municipalitzar eixe servici perquè creuen en la municipalització de servicis sempre que siga rendible, com s'ha demostrat, a través de l'empresa pública.
Diu al portaveu del grup popular que no ha fallat res, s'està parlant d'escassos tres mesos, i es tracta d'un procediment en què estan treballant de forma coordinada distints departaments d'este Ajuntament juntament amb l'empresa pública, perquè no sols es tracta de tindre un camió i arreplegar el fem dels contenidors sinó de prestar molts més servicis, atés que s'està parlant de sol·licituds d'autorització a distintes institucions i de quelcom tan important com el medi sostenible, a què la llei obliga cada vegada més. Afirma que el treball està molt avançat, però es necessita aprovar-ho com toca, i per això la sol·licitud de pròrroga. 
Prosseguix dient que el que forma part de l'expedient que es va a aprovar són informes tècnics, de l'enginyer i del departament de Contractació, en què es valoren tots els aspectes, tots ells són favorables, i es continua treballant pels esmentats departaments per a donar l'aparença legal a eixe nou procés.
Finalitza dient que es continua estalviant una quantitat de,  aproximadament, tres-cents mil euros anuals, la qual cosa suposa un import 
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considerable. Repetix que és el contracte de major volum d'este Ajuntament i que per això se li dedica una gran part del temps.
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que la pregunta era si existia alguna qüestió que frenara el poder portar a la pràctica este projecte, perquè al febrer de 2015 ja va exposar que era una situació complicada.
Explica que este servici havia estat municipalitzat i el llavors alcalde,  José Morales, ho havia portat a una empresa privada, FOCSA. Afig que ell ja va plantejar el dubte sobre si es podrien complir els temps, i que la resposta de la portaveu del grup socialista va ser que s'estava parlant d'un expedient que havia costat moltes hores de treball, tant per al personal professional de la casa, més de tres departaments, com del personal indirecte i de persones que han treballat amb este Ajuntament, no sols des que governa el PSOE sinó governant també el PP.
Prosseguix dient que l'expedient estava ja sobre la taula al febrer, i per això ha preguntat si s'havia produït algun canvi en les previsions, a l'entendre que si no es pot posar en pràctica és perquè quelcom haurà fallat, encara que no sàpien què és perquè no són membres del Consell d'Administració de l'empresa.
Recorda que esta qüestió es va debatre per primera vegada en el Ple de febrer de 2015 perquè el contracte finalitzava el dia 17 d'abril de 2015, i recorda que en aquell Ple va fer diverses preguntes a què l'equip de govern no va respondre i que hui demostren que el grup popular tenia raó, perquè no s'ha arribat a temps i quelcom en eixe procés no ha eixit com s'esperava. Per això, diu, si ara li responen que dins de la previsió entrava que poguera tardar-se fins a principis de 2016, era quelcom que els grups de l'oposició desconeixien.
En tot cas, diu, entenen que és un servici necessari per al municipi i cal garantir-ho, per la qual cosa el seu vot serà favorable. 
Finalment, afig que li pareix còmic que hi haja un regidor gravant amb mòbil i que, si s'acceptara la proposta que porta dos anys fent que els plens els graven les càmeres de l'Ajuntament, açò es podria evitar i s'aprofundiria més en eixa transparència que han votat favorablement.
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que a final de febrer de 2015 es va parlar d'este tema i es va aprovar la municipalització del servici perquè ho poguera desenrotllar l'empresa pública, aprovació que té els seus corresponents terminis de publicació: aprovació provisional i aprovació definitiva, per la qual cosa se'n va de febrer a abril; encara així, diu, al febrer preveien  que el 16 d'abril, que era quan vencia eixe contracte, es necessitaria realitzar una pròrroga. 
Prosseguix dient que allò fàcil haguera sigut curar-se en salut i fer una pròrroga per un any, però no interessava a les arques municipals, perquè el 
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que interessa és municipalitzar servicis. Afig que el portaveu del grup popular s'equivoca en afirmar que quan el Sr. Morales era alcalde este servici estava municipalitzat, i es municipalitzarà ara, governant el PSOE.
Afirma que el Partit Popular ha externalitzat molts servicis perquè sempre ha estat en contra de la seua municipalització, i ha sigut el seu equip de govern, durant la passada legislatura i el que porten d'esta, qui està intentant municipalitzar-los sempre que siga possible.
Assenyala que no hi ha hagut cap fallada ni cap error, i que ratifica les paraules que va pronunciar en el Ple de febrer. Insistix així mateix que només es parla de tres mesos, i que no implica ni un cèntim més de cost per a l'Ajuntament, encara que sí un major esforç i treball.
Finalitza dient que personalment li haguera agradat que estiguera ja en estes dates, però no es podia, i per això se sol·licita una pròrroga, per a la que no hi ha cap problema, ja que es compta amb tots els informes. Explica respecte d'això que la municipalització implica molt de temps, no sols d'estudi previ, sinó també de burocràcia, de publicacions, d'aprovacions inicials i definitives, etc. Finalment, agraïx el vot favorable dels grups.
Pren la paraula el Sr. alcalde i indica al Sr. López Sr. López Bronchud, i per a informació de tota la gent que els està escoltant, que es retransmetien els plens anteriorment i que va ser ell, com a regidor de Comunicació, qui no sols va eliminar les càmeres d'este Ple sinó que van deixar de retransmetre'ls.
Prosseguix dient que este equip de govern ha reduït el pressupost en matèria de comunicació a quasi la mitat, però que no es preocupe perquè estan treballant amb el director de comunicació perquè la transparència que ja han aprovat, en la que creuen, siga una transparència real i els ciutadans puguen veure el que ací es debat i decidir lliurement.
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents, va adoptar l'acord següent:
Vist el contracte adjudicat per esta Corporació a l'empresa S. A. AGRICULTORS DE LA VEGA DE VALÈNCIA per a la prestació del servici de recollida selectiva de residus sòlids urbans, objecte de l'expedient 05-SE-21 i la finalització de la qual està prevista el pròxim 29 de setembre de l'actual, a resultes de la pròrroga acordada pel Ple de l'Ajuntament en la sessió ordinària celebrada el 26 de març de l'actual.
Donat compte de l'escrit presentat en data 31 de juliol (r/e 16.538) pel senyor Fernando Díaz en representació de l'empresa NETEJA, MANTENIMENT I SERVICIS DE MISLATA, S.A., interessant motivadament que pel Ple de l'Ajuntament s'acorde una nova pròrroga del contracte a què es referix el precedent paràgraf, fins al 31 de desembre de l'actual, ja que l'efectiva assumpció material del servici d'arreplega de residus sòlids de Mislata per part d'al·ludida societat municipal no es preveu que tinga lloc abans de l'1 de gener de 2016.
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Vist l'informe emés per l'enginyer industrial municipal, de data 19 d'agost de 2015.
Vist l'informe emés pel cap de servici de Contractació, de data 19 d'agost de 2015.
Vist l'informe d'Intervenció, de data 10 d'agost de 2015.
S'acorda: 
PRIMER. Acordar la pròrroga del contracte subscrit amb l'empresa S.A. AGRICULTORS DE LA VEGA DE VALÈNCIA (CIF A-46027660) per a la gestió del servici públic de recollida i transport de residus sòlids urbans en el terme municipal de Mislata, objecte de l'expedient 05-SE- 21, en lostérminos següents:
Duració de la pròrroga: Del 30 de setembre al 31 de desembre del 2015.
Preu del contracte: 182.159,94 euros, IVA inclòs al tipus del 10 per cent.
La pròrroga del contracte no afecta el contingut i a la periodicitat en la prestació dels servicis a prestar per l'empresa S.A. AGRICULTORS DE LA VEGA DE VALÈNCIA, que es mantenen inalterables en els termes definits en la modificació contractual formalitzada en document administratiu de data 20 de desembre de 2012 i acordada amb efectes de l'1 de gener de 2013.
SEGON. Aprovar el gasto corresponent a la mencionada pròrroga contractual, per import de 182.159,94 euros, IVA inclòs al tipus del 10por cent.
El gasto imputable a l'aplicació pressupostària 1621.22799 de l'únic exercici afectat per l'aprovació de la pròrroga contractual de referència és com seguix:
-Exercici 2015 (Del 30 de setembre al 31 de desembre): 182.159,94 euros.
TERCER. Disposar el que és necessari facultant a l'Alcaldia per a execució del present acord.
QUART. Comunicar a la Sindicatura de Comptes de la Generalitat i a la Junta Consultiva de Contractació Administrativa la pròrroga contractual aprovada en virtut de la present resolució, així com la remissió d'una còpia certificada del present acord plenari.
QUINT. Contra el present acord, que posa fi a la via administrativa, podrà interposar-se potestativament recurs de reposició davant de l'Ajuntament Ple, en el termini d'un mes a comptar de l'endemà de la seua notificació.
La desestimació presumpta del recurs de reposició es produirà pel transcurs d'un mes des de la seua interposició, i contra ella podrà imposar-se, en el termini de sis mesos comptadors des de l'endemà del dia en què es produïsca l'acte presumpte, recurs contenciós administratiu davant del Jutjat del Contenciosos Administratiu de València.
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El recurs contencioso-administratiu podrà també interposar-se directament davant del Jutjat citat, sense necessitat de previ recurs de reposició i sempre que no s'haja interposat este,en el termini de dos mesos  comptadors des de l endemà de la notificació del present acord.
SISÉ. Trasllat del present acord al departament d'Intervenció, així com al senyor Jorge Fajardo Mercat, enginyer industrial municipal, en qualitat de responsable del contracte.
4. MOCIÓ DEL GRUP COMPROMÍS PER MISLATA PER AL 

COMPLIMENT DELS ACORDS SOBRE LA GESTIÓ I ÚS DE l'ANTIC 
HOSPITAL MILITAR VÁZQUEZ BERNABEU

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel grup Compromís per Mislata per al compliment dels acords sobre la gestió i ús de l'antic Hospital Militar Vázquez Bernabeu, així com de la presentació de dos esmenes per part del grup PSOE.
Pren la paraula el portaveu del grup Compromís per Mislata, Sr. Gil Marín, i diu que els motius de la moció són clars, perquè en este municipi alguns dels grups que formen part del consistori van firmar un pacte per la sanitat amb els veïns i veïnes de Mislata com a conseqüència del servici sanitari amb què compta el municipi, que és evidentment deficient, per la qual cosa entenen que eixos pactes que es van firmar abans del procés electoral han de complir-se. Afig que, afortunadament, hui el govern de la Generalitat ha canviat i formen part del mateix dos dels grups que estan ací representats i que van firmar aquells acords junt amb Esquerra Unida. Per això, diu, si exigien a l'anterior govern de la Generalitat que complira i invertira més recursos en la sanitat de Mislata, entenen que ara s'ha d'exigir encara amb major vehemència, que es complisquen eixos acords tan ràpidament com siga possible, perquè no caben més demores i els ciutadans estan patint esta situació. Finalitza dient que esta moció ha d'eixir avant per a exigir que es complisquen estos acords.
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i en relació amb les esmenes presentades pel seu grup, diu que entenen que en la moció, per a ser fidels a la cronologia, haurien d'afegir-se els dos paràgrafs que assenyalen la primera d'elles, atés que  el 12 de març de 2015 l'ara president Ximo Puig va vindre a Mislata i va firmar els acords tan reclamats per la plataforma del Pacte per la Sanitat i per tots els veïns perquè, una vegada governara, pogueren posar-se en marxa.
La següent esmena proposa modificar l'expressió “Portaveu municipal de Compromís a Mislata” per “Portaveu de Compromís a Mislata” perquè en aquella època, al març de 2015, Compromís no tenia grup polític municipal en este Ajuntament.
Pren la paraula el portaveu del grup Ciutadans, Sr. González Murgui, i diu que el seu grup també ha participat en tot este procés i ha col·laborat amb l'associació veïnal de Mislata. Afig que en el dit procés no sols han treballat els qui estan representats en este saló de Ple, sinó també la resta 
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de forces polítiques, estiguen o no representades ací, i ha sigut el fruit de la demanda de tota la societat de Mislata, i ell mateix, com molts veïns de la població, es considera enganyat i estafat pel govern autonòmic anterior que va incomplir estos acords.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que quan en la moció es diu portaveu municipal a Mislata es feia referència no al grup municipal, sinó al municipi, però, afig, no s'oposa que es modifique.
En relació als paràgrafs que es pretenen esmenar, diu que no li agrada l'esmena presentada pel grup socialista perquè, una vegada més, demostren un afany desmesurat de protagonisme, i és quelcom que no entén ni compartix encara que, encara així, les votarà a favor al considerar que l'important és el contingut de la moció. Per això, diu que si els fa més feliços no té cap problema a acceptar que la moció quede com han plantejat. 
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i diu que no creu el que el Sr. Alcalde esmenta, sinó que li han informat malament quant a que ell va llevar les càmeres d'este saló de plens. Afig que, com està present el director de comunicació, li encomana que li passe les ordes que va donar. En tot cas, diu, encara que haguera sigut així, se suposa que l'equip de govern socialista podia esmenar el que havia fet malament el govern anterior, i tenien l'oportunitat de posar càmeres, tal com ha ocorregut quan han volgut que les hi haguera, perquè hi ha la possibilitat que hi hagen càmeres i que els micròfons estiguen connectats. La qüestió de la transparència, diu, és molt clara: si volen, poden, i si no volen, els obliga la llei.
Respecte de la moció, diu que des que és president de l'equip popular es va tornar al Pacte per la sanitat, i la seua posició ha sigut sempre inamovible, inclús quan la Conselleria l'ostentava el PP, perquè sempre ha pensat i pensa actualment que  els acords estan per a complir-se. Per això, diu, votaran a favor de la proposta de Compromís a l'entendre que  hi ha uns pactes acordats amb la ciutadania de Mislata.
Pren novament la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que per a l'equip de govern i per a tot l'Ajuntament la sanitat sempre ha sigut un tema prioritari, i per això s'ha debatut en diversos plens: el 5 d'agost de 2011, el 7 de juny de 2013, el 25 de juliol de 2013, el 30 de gener de 2014, el 23 de desembre de 2014, en més de cinc comissions informatives i en tots aquells fòrums i reunions en què ha sigut necessari parlar de quelcom tan prioritari com és i era l'Hospital, les instal·lacions dels quals s'han anat desmantellant  a poc a poc durant els últims huit anys. Afig que l'Hospital Militar és un de què oferix atenció especialitzada dins del que és l'àrea o mapa sanitari que es va denominar Àrea de Manises, i se suposava que l'objectiu d'eixe centre era prestar l'assistència sanitària especialitzada als ciutadans del municipi. En un primer moment, continua,  es comptava amb una àmplia gamma d'especialitats que estava destinades a totes les edats, però amb el temps la Conselleria va desmantellar eixes instal·lacions, i darrere d'elles se'n van anant els facultatius a què ubique en altres centres, igual que passa amb quelcom tan important com són les urgències, que és un servici 
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indispensable a què no pot renunciar un municipi com Mislata.
En relació amb el servici d'urgència, diu que en estos moments  hauria d'estar dotat amb tres metges de medicina general, atés que es tracta d'un municipi de més de quaranta mil habitants; així, a manera d'exemple, Manises, que és un municipi de trenta mil habitants, compta amb dos metges d'urgència, i Quart de Poblet, amb al voltant de vint-i-quatre mil habitants, té també dos metges d'urgència.
Prosseguix dient que pel juliol de 2014 va botar l'alarma per esta gestió nefasta i perquè només hi ha un metge per a atendre a les urgències que assistixen a l'hospital i a les urgències domiciliàries, de manera si eixe facultatiu ha d'eixir a una d'elles, la porta d'urgències de l'hospital es pot tancar, però encara es crida al metge que atén malalts de llarga duració crònics, planta que compta amb un sol mèdic que, si ha de baixar a urgències, ha d'abandonar a estes persones malaltes.
Assenyala que hi ha distintes promeses que al llarg del temps s'han anat reivindicant i que la Conselleria governada pel PP va incomplir i no va fer cap de les inversions, sinó tot al contrari. A manera d'exemple, destaca l'obertura d'un bloc maternoinfantil, que va quedar només en paper i del que mai es va saber res, o que no es compte amb unes urgències pediàtriques en l'hospital militar, quelcom que li pareix lamentable.
Afirma que hi ha hagut un continu desmantellament i abandó silenciós i per això van reivindicar, reivindiquen i continuaran reivindicant l'Hospital Militar Bernabeu com a centre d'especialitats i Hospital de referència, tal com s'havien compromés en el famós acord firmat pel govern de la Generalitat del PP amb el Pacte per la Sanitat i que no va servir absolutament de res. 
Per això, diu, ja en campanya preelectoral demanaven als seus representants, atés que la sanitat és una matèria autonòmica i no municipal, que es firmaren una sèrie d'acords, que són els que es plasmen en esta moció, perquè s'està parlant de la salut dels ciutadans de Mislata.
Afirma que no es tracta de que el grup socialista tinga afany de protagonisme, sinó simplement que, atés que es deia que Mónica Oltra, de Compromís, havia firmat eixos acords el dia 13 de març, consideraven ètic assenyalar que eixe dia també va firmar eixos acords el partit d'Esquerra Unida i també que el dia 12 de març, un dia abans, els havia firmat el que hui és president de la Generalitat. Repetix que açò no significa voler ser protagonistes sinó establir un orde cronològic. 
Finalitza dient que votaran a favor de la moció perquè s'està parlant d'acords que ja el seu partit va firmar i de quelcom tan important com la salut dels ciutadans de Mislata.
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. González Murgui recalca que des de Ciutadans entenen que el mèrit és de tota la societat de Mislata, inclosos la Corporació i totes les forces polítiques i socials de la població. 
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Repetix que votarà a favor de la moció així com també de les esmenes que presenta el grup socialista.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i agraïx l'exposició que ha fet la portaveu del PSOE, perquè considera que s'ajusta prou a la realitat i, respecte a l'afany de protagonisme, assenyala que cada un pot interpretar-ho com vullga, però en el text s'especifica que “un dia després…”, quelcom que considera innecessari, perquè tot el món sap que el dia tretze va darrere del dotze. Considera que podien haver sigut un poc més elegants a l'hora de presentar estes esmenes, encara que sap que és el seu estil i que no canviarà la seua dinàmica d'actuació i, sobretot, l'important és que la moció isca avant.
Pren la paraula el Sr. alcalde i diu que el tema de la sanitat és important i no ha d'originar un debat aspre, perquè està convençut de que és un tema que interessa a tots. Afig, dirigint-se al portaveu del grup Compromís, que si se sent realment afectat per la redacció de l'esmena presentada proposa com a esmena “in voce” que es retire eixe paràgraf d'un “dia després”.
A continuació pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que ha posat un exemple però hi ha més coses que no li agraden d'esta esmena, i considera que es podrien haver fet d'una altra forma i arribar a un acord. Proposa que les esmenes es queden com estan, perquè no li suposa cap problema i creu que l'important és que esta moció isca avant. Finalment, agraïx al conjunt de grups que voten a favor.
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i diu que, quan es presenta una moció, la qual cosa es vota és la presa d'acords i, no obstant això, s'està discutint sobre unes esmenes que ni tan sols afecten dita presa d'acords, sinó només al plantejament o presentació de la moció.
Entén que tots els que estan ací defenen la sanitat pública a Mislata. Anuncia que el PP es va a abstindre en les dos esmenes perquè el que sol·licita el grup Compromís els representa a tots, i creu que les esmenes únicament aconseguixen convertir en debat de dos forces polítiques el que havia de partir amb la unanimitat dels 21 regidors, i afirma que no es tracta de decidir qui ha firmat abans, sinó de reclamar a la Conselleria de Sanitat l'immediat compliment d'estos acords.
Prosseguix dient que el grup popular està totalment d'acord amb la moció i la votaran a favor. Afig que en l'exposició que ha anat desenrotllant la portaveu del grup socialista han repassat les vegades que ha vingut a Ple esta qüestió i com ha sigut la gestió de l'Hospital militar.
A continuació, pregunta a la Sra. Martínez Mora quantes reunions ha sol·licitat el govern de Mislata per a tractar esta qüestió des del dia 24 de maig, bé amb la Consellera de Sanitat, Carmen Muntó, o amb qualsevol persona que tinga una representació política en la Conselleria de Sanitat, ara 
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que la Conselleria és del mateix color polític.
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu al portaveu del Compromís que quan la conega millor sabrà que les seues característiques són l'educació i la poca prepotència, perquè treballa des de la més absoluta humilitat.
En relació al que s'ha parlat sobre l'orde cronològic, diu que  potser serà un defecte que té a l'exposar les seues intervencions, però que li fa sentir-se més còmoda, perquè és bo saber d'on es ve i a on se'n va, i les dates són les dates. L'important, diu, és que va haver-hi grups que van firmar eixos acords i altres, com el Partit Popular, que no ho va voler firmar.
Explica  que a l'agost de 2008, sense previ avís i en plenes vacacions, totes les targetes sanitàries es van enviar a l'àrea de salut de Manises, sense haver comunicat prèviament res, ni tan sols a l'Ajuntament. Al desembre de 2008, des del Ministeri de Defensa, se cedixen les instal·lacions de l'Hospital militar a la Generalitat Valenciana amb una única finalitat, que és convertir-ho en un centre sanitari adherit al sistema públic. Al novembre de 2009, l'alcalde del PP, junt amb els distints col·lectius veïnals firma, un acord amb la Conselleria en què es comprometien a realitzar i convertir l'Hospital Vázquez Bernabeu en un hospital de referència per als veïns de Mislata, amb centre d'especialitats i amb quiròfans. Una vegada firmat l'acord, es crega posteriorment una comissió de seguiment i en poc de temps s'observa que la dita comissió era simplement un paperot. No hi havia ni es tenia intenció de fer tal seguiment i per això, en qüestió de dos mesos, es crega el que es denomina el Pacte per la Sanitat, del que formen part molts polítics. En 2010 seguixen sense complir-se els compromisos firmats per la Conselleria i el govern autonòmic del PP, i el centre comença a desmantellar-se de forma dràstica. Davant del silenci els ciutadans ixen al carrer i comencen a realitzar eixes reivindicacions a peu de carrer, per les que demanaven poc més del que ja s'havia firmat pel govern autonòmic: que no introduïren a Mislata en l'àrea de Manises, que l'Hospital Vázquez Bernabeu fora un hospital i centre d'especialitats de tots i per a tots i, per descomptat, que la Conselleria complira eixos acords firmats.
Prosseguix dient que en 2011 es reflectien en la premsa els servicis que s'estaven realitzant i la nefasta gestió que es donava a Manises: negligència, denúncies públiques i major desmantellament, ja no era possible ni fer una simple analítica de sang en l'Hospital Militar. En el 2013, des de la direcció tècnica de l'Hospital de Manises s'informa este equip de govern que no es va a dur a terme inversió en el dit hospital, a causa dels impagaments i a l'asfíxia a què els sotmet la Generalitat ,i es demana paciència. Afig que la resposta del Sr. Alcalde va ser que eren molt pacients, perquè portaven set anys esperant i no s'havia complit ni un sol compromís de què es van firmar per part del govern autonòmic.
Assenyala que molts de què estan ací es recorden d'eixa cronologia, i amb les esmenes presentades a la moció s'ha intentat fer el mateix, perquè quan més rica, millor, i això de forma independent a què no afecte els acords, 
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perquè, diu al portaveu del grup popular, a vegades s'han fet esmenes que només afectaven l'exposició i, no obstant això, no les han acceptat.
Prosseguix dient que este govern, ja en la passada legislatura, va sol·licitar moltes vegades que el Conseller de Sanitat rebera a algú com l'alcalde, que ho és d'un municipi de més de quaranta mil habitants, però mai va ser rebut més que pel secretari autonòmic o el director general. En este sentit, contesta que sí s'ha sol·licitat esta reunió, i la setmana que ve rebrà la Consellera de Sanitat a l'Alcalde de Mislata. Amb més motiu, diu que hui la consellera, Carmen Montón, assegurava que estaven treballant ja per a revertir com més prompte millor totes aquelles concessions d'hospital per a fer-les de gestió pública, quelcom elemental i essencial i que ha reivindicat la major part dels ciutadans, és a dir, sanitat pública i de gestió pública. Igualment, ja s'està parlant de l'eliminació del copagament farmacèutic pel que sí que pareix que quelcom ha canviat ja.
Manifesta que es va a continuar reivindicant perquè consideren indispensable comptar amb urgències pediàtriques, poder anar a urgències i que puguen fer una analítica de sang, o el que tornen a portar el centre de planificació. Per tant, diu, votaran a favor de la moció, així com de les esmenes, perquè consideren que l'enriquixen i, finalment, perquè del que s'està parlant és de les vides dels ciutadans de Mislata i no de diners. Afig que fa poc es va patir la mort d'una dona en el cantó de l'Hospital perquè no hi havia metge i ni tan sols hi havia una unitat del SAMUR; per això, diu, és necessari continuar reivindicant que es torne a comptar amb eixa sanitat de qualitat que requerixen tots els ciutadans de Mislata.
Conclòs el debat, se sotmet a votació l'esmena presentada pel grup socialista (R.E. núm. 19.100) que és aprovada per quinze vots a favor (grup PSOE, grup Compromís i grup Ciutadans) i cinc abstencions (grup popular).
A continuació, se sotmet a votació l'esmena presentada pel grup socialista (R.E. núm. 19.101) que és aprovada per quinze vots a favor (grup PSOE, grup Compromís i grup Ciutadans) i cinc abstencions (grup popular).
A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i l'Ajuntament Ple, per unanimitat dels seus membres assistents, acorda aprovar la moció presentada pel grup Compromís per Mislata que es transcriu a continuació (en valencià en l'original): 
L'Hospital Militar Vázquez Bernabeu va ser cedit pel Ministeri de Defensa a la Conselleria de Sanitat el dia 30 de juny de 2008, sent ministra de Defensa la Sra. Carmen Chacón. En el conveni de cessió, així com en les declaracions institucionals realitzades durant eixe mateix dia, les autoritats i representants polítics del Partit Popular en el Govern de la Generalitat Valenciana van assumir el compromís que l'Hospital Vázquez Bernabeu es convertira en un "hospital de referència" per a les veïns i veïnes de Mislata, Quart de Poblet i altres poblacions pròximes de l'entorn.
No obstant, eixe este compromís va ser incomplit quan en compte d'adscriure-ho en la xarxa de centres sanitaris públics de l'Agència Valenciana de Salut, la Generalitat Valenciana va decidir a l'agost de 2009 
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integrar-ho en l'àrea de salut corresponent al nou Hospital de Manises, centre de gestió privada, quedant així a disposició de l'empresa la infraestructura i recursos de l'Hospital Vázquez Bernabeu. Des d'eixe moment, es produïx el gradual desmantellament dels servicis de l'hospital, l'incompliment dels acords firmats amb les entitats veïnals de Mislata, l'abandó de les 
dependències hospitalàries i retalls progressius en el personal sanitari i metge, especialitats, urgències,... arribant-se a l'extrem de no comptar amb personal de seguretat per a la vigilància de les instal·lacions de l'hospital i d'assistir a la població un sol mèdic de medicina familiar per a atendre les urgències de l'hospital i visites domiciliàries.

El portaveu municipal de Compromís a Mislata va participar des del Pacte per la Sanitat i en col·laboració amb el Grup Parlamentari de Compromís en Les Corts Valencianes sol·licitant informació i exigint solucions a este respecte, però el Govern de la Generalitat, amb majoria del Partit Popular, va argumentar motius de gestió de l'empresa per a justificar la situació existent. Una empresa privada, gestora d'un centre públic.
La Coordinadora d'associacions veïnals de Mislata, agrupades en la plataforma "Pacte per la Sanitat de Mislata", integrada per la majoria del teixit associatiu, polític i sindical de la Vila, no ha deixat de reivindicar que l'Hospital Vázquez Bernabéu siga un centre públic, de gestió pública i que preste servici a les persones ciutadanes de Mislata, complint els compromisos assistencials que porten reclamant-se des de l'any 2009, així com revertir l'adscripció de Mislata de l'àrea Sanitària de Manises quan es donen les circumstàncies, en compliment de la reivindicació històrica d'esta població. 
Reunits a Mislata, el dia 12 de març de 2015, els representants de la Coordinadora Veïnal de Mislata, el portaveu del Pacte per la Sanitat de Mislata, l'Alcalde Carlos Fernández Bielsa, i el secretano general del PSPV-PSOE i candidat a la Presidència de la Generalitat Valenciana, Ximo Puig, es van comprometre per mitjà de la firma d'un document a incorporar en el seu projecte sanitari autonòmic les reivindicacions del Pacte, aclarint que la planificació de l'Hospital Vázquez Bernabeu siga assumida per la pròpia Conselleria de Sanitat.
Un dia després, el 13 de març, a la ciutat de València, representants del grup parlamentari Compromís a Les Corts, encapçalaments per Monica Oltra, van firmar el mateix document amb els representants del Pacte per la Sanitat de Mislata i l'actual portaveu del grup Compromís, Javier Gil. Així mateix, a estos compromisos també es va sumar el grup Esquerra Unida del País Valencià, amb la firma del document per part de l'anterior portaveu del grup municipal, Salvador García de Mota, i els diputats del seu grup parlamentano, llavors encapçalaments per Ignacio Blanco.
Este acord comportarà que l'antic Hospital Militar Vázquez Bernabeu siga destinat a infraestructura sanitària plenament operativa, aprofitant tot el seu potencial per a millorar el servici sanitari de la zona. Així mateix s'adaptaran al nou mapa sanitari a confeccionar, que actualitze necessitats, població i infraestructures els acords en el seu moment firmats i no complits

que contenien el següent:
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⦁ L'Hospital Vázquez Bernabeu comptarà amb unitats de referència 
provincial o regional, segons les necessitats assistencials (unitat de dany medul·lar, unitat de dany sobrevingut, unitat de dany cerebral, dolor i fatiga crònica, fibromiàlgia, disfàgies, etc.) o altres necessitats que la Generalitat Valenciana plantege i puguen tindre cabuda en el recinte.
⦁ Àrea d'hospitalització de mitja i llarga estada i atenció a crònics amb 
unitats com a dany cerebral.
⦁ Consulta especialitzada mantenint com a mínim 21 especialitats (en 
colaboració amb Consultes externes i servicis hospitalaris).
⦁ Àrea de Laboratori operativa 24 hores Bioquímica, Hematologia i 
Microbiologia.
⦁ Àrea de Radiologia amb mínim de Radiologia convencional operativa les 
24 hores per a urgències i l'hospital. I Ecografia.
⦁ Servici d'Urgències i Urgències pediàtriques 24 hores.
⦁ Box de quatre o sis llits.
⦁ Base SAMU i TMNA.
⦁ Servici de Cirurgia ambulatòria i de curta estada.
⦁ Unitat d'Ingrés de curta estada: Observació, Diagnòstic i Tractament en 
els casos que la patologia del pacient ho permeta (amb un mínim de 20 llits).
⦁ Totes les especialitats presencials donaran servici a les Urgències.
⦁ Un Centre de Planificació familiar.
⦁ Àrea d'Urgències extra hospitalària, assegurant un mínim de dos metges 
de guàrdia i dos infermers.
⦁ Àrea d'ingrés de mitja i llarga estada de salut mental.

En atenció a estes consideracions, i a proposta del Grup Municipal COMPROMÍS PER MISLATA, el Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda: 
PRIMER: Reclamar de la Conselleria de Sanitat l'immediat compliment d'estos acords. 
SEGON: Traslladar a la Conselleria de Sanitat i Grups Parlamentaris a les Corts Valencianes.

5. MOCIÓ DEL GRUP PSOE DE REPULSA CAP A LA VIOLÈNCIA 
DE GÈNERE I EXIGÈNCIA DE COMPLIMENT DE LA LLEI VIGENT PER 
PART DEL GOVERN D'ESPANYA.

Es dóna del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel grup 
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PSOE de repulsa cap a la violència de gènere i exigència de compliment de la Llei vigent per part del Govern d'Espanya.
Pren la paraula el portaveu del grup Ciutadans i diu que el tema de la violència de gènere és un tema d'alta sensibilitat i, en este sentit, l'Ajuntament de Mislata ha donat moltes mostres de ser sensible respecte d'això; de fet, i gràcies a la proposta que al seu dia va fer la regidora de la Dona i Polítiques d'Igualtat, tots els primers dimarts de cada mes hi ha una concentració en rebuig d'esta violència de gènere a la porta de la Casa de la Dona, així com el minut de silenci que a l'inici de les sessions plenàries es guarda en homenatge a estes víctimes. 
Prosseguix dient que és cert que s'assistix a un increment desorbitat de la violència de gènere i que no hi ha més que estar atents als Mitjans de comunicació per a veure que este estiu ha sigut un dels més nefastos de la història del nostre país a este aspecte.
El Sr. González Murgui retrau l'abandó de les mesures de protecció i polítiques efectives contra la violència de gènere per part del govern central, i del govern autonòmic fins a la seua recent renovació.
Pren la paraula el Sr. Gil Marín, portaveu del grup Compromís per Mislata, i diu que és evident que esta societat patix un mal endèmic amb el tema de la violència de gènere, i per part del govern d'Estat s'han produït una sèrie de retallades en matèria d'igualtat que segurament estan afectant directament el mateix.
Prosseguix dient que vol aportar un parell de dades alarmants que a tots hauria de portar a reflexionar sobre en què s'està fallant, perquè considera que no es tracta exclusivament d'una qüestió de més recursos econòmics, sinó d'educació. Durant l'any passat el nombre de menors que va patir violència de gènere es va incrementar en un 15’4%, i les crides de menors orientades a combatre la violència de gènere augmentaren en un 24%. Estes xifres, diu, juntament amb tot el que s'està veient en els mitjans, haurien de ser un toc d'atenció, no sols perquè isquen avant mocions com esta, sinó perquè la societat en el seu conjunt realitze una reflexió general i es pregunte en què s'està fallant. En tot cas, diu, el seu vot serà favorable.
Pren la paraula el Sr. López Bronchud, portaveu del grup popular, i diu que, amb la prudència absoluta que cal tindre davant d'estes qüestions que van més enllà del que es puga plantejar en un debat plenari, el primer és realitzar una condemna unànime, tal com expressen a l'inici de cada Ple tots els grups de la Corporació municipal.
Prosseguix dient que en la proposta de presa d'acords de la moció presentada pel PSOE es diu primer que “La corporació municipal de l'Ajuntament de Mislata manifesta públicament la repulsa i la denúncia davant dels casos tan dramàtics de violència de gènere que s'han donat a Espanya i, especialment, en la Comunitat Valenciana, enguany 2015”, el que compartix totalment el grup popular.
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Quant a l'acord segon, és a dir: “L'Ajuntament de Mislata es compromet a mantindre el finançament de programes de Dona i Polítiques d'Igualtat des de la Casa de la Dona, així com a prestar suport jurídic i de seguretat ciutadana per a aquelles dones que demanden protecció i tutela”, diu que el seu grup no sols està a favor, sinó que en la mesura que siga possible creu que s'hauria de millorar perquè es puga treballar més i millor des de la Casa de la Dona.
En relació amb el punt quart, diu que li pareix de tràmit.
No obstant això, continua, incloure el tercer punt, “Instar  el  govern d'Espanya a revocar el pressupost de 2016, ja que suposa una minva d'accions en Polítiques d'Igualtat, per a l'any que ve, i hipotecar el pròxim govern d'Espanya al limitar els plans d'actuació que marca la llei vigent” els pareix polititzar de forma partidista i condiciona el vot del grup popular, perquè el seu grup no votarà en contra d'estes propostes però, al mateix temps, no poden votar a favor que es revoquen els pressupostos del Govern d'Espanya.
Prosseguix dient que no sols entenen la situació econòmica, sinó que, analitzant el pressupost per a la prevenció de la violència masclista, en 2016 creixerà un 6% i es quedarà en 25,2 milions, i encara que, evidentment, potser no siguen suficients, no es pot dir que es continua retallant en polítiques contra la violència de gènere perquè és faltar a la veritat, i si es tracta de polititzar esta qüestió, considera que, al final, les víctimes no poden ser números, i s'hauria de recordar que les xifres han baixat des de fa sis anys. 
Afig que va haver-hi retallades degut a la situació econòmica del país, perquè va haver-hi retalladess en els dos últims anys del govern del Sr. Rodríguez Zapatero, i els hi ha hagut en els dos primers del govern de Mariano Rajoy, mentres que l'any passat ja va haver-hi un porte augment. Enguany, diu, l'augment és del 6%, i el que s'hauria d'aconseguir és que no fera falta destinar diners, perquè encara que sap que pot paréixer utòpic, no es pot continuar consentint esta alifac.
Demana al grup socialista que passada el punt tres de la moció perquè prospere per unanimitat en el Ple i no obligue a l'abstenció del seu grup, perquè és faltar a la veritat dir que s'està retallant diners en violència de gènere i, a més, es fa ocultant que eixes retallades van començar l'any 2010.
Pren la paraula la portaveu del grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu que les Nacions Unides van qualificar en 1980 la violència contra la dona com el crim encobert més freqüent del món. Per això, diu, a Mislata, des del primer moment, es va posar en marxa tota la maquinària i tots els recursos que es disposa, treballant d'una forma totalment coordinada per a ajudar i oferir el millor servici possible a eixes dones víctimes de la violència de gènere. Destaca la comunicació fluida entre policia local, policia nacional, Casa de la Dóna a través de la Regidoria de la Dona, servicis socials, Cruz 
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roja, jutjats i, des de fa un temps, a través de la Delegació de Govern i Ministeri, per la qual cosa s'està totalment coordinat per a poder oferir el millor servici a estes dones, creant així una base de dades que és, per descomptat, interna i totalment confidencial, establint uns protocols davant d'un nou cas o possible cas de violència, o un possible alçament de qualsevol tipus de condemna, disposant en les instal·lacions de la policia local de Mislata d'un espai físic totalment independent i d'una professional, una policia local, dedicada 24 hores a eixes víctimes per a atendre-les i realitzar tots aquells acompanyaments que siguen necessaris. 
Prosseguix dient que dins de la Policia Local hi ha un grup totalment coordinat, que porta una agent que compta amb un perfil  molt professional, ja que és la persona que, com diuen algunes dones, és el seu fidel confident o el seu coixí, està permanentment en contacte, ja siga telefònic o personal, amb estes dones quan la necessiten, i realitza els acompanyaments necessaris a qualsevol dependència judicial perquè en cap moment cap dona de Mislata víctima d'esta violència s'assenta sola o exclosa, i també assessora a eixes víctimes de les mesures d'autoprotecció que posteriorment imposa el Jutge. 
Afirma que tot este treball i coordinació de tots els mitjans i mecanismes que té en este cas l'Ajuntament de Mislata serien en va si no estigueren combinats amb unes pautes culturals i amb l'educació, des dels més menuts als més majors, col·legis i instituts, que comprenguen que la violència de gènere no és només una palissa, com molts jóvens entenen, sinó que va més enllà, i en això també s'està treballant a través de la policia local, de la Regidoria de la Dona i de la policia nacional.  
Considera que és important eliminar sentiment de superioritat que, encara que  ha disminuït, en molts casos encara tenen els hòmens enfront de les dones, que les  víctimes han de ser forts i és necessari unir esforços perquè així siga, perquè així s'aconseguirà  trencar els pactes de silenci que es generen en determinats àmbits socials i familiars i, per descomptat, és necessària l'exclusió automàtica de la llar de l'agressor, però moltes vegades les víctimes tenen dubtes, moltes vegades, per la incapacitat econòmica per a eixir avant, i en açò les administracions tenen molt a dir i han d'ajudar a eixes dones víctimes de la violència, informar-los de que compten amb una administració pròxima i que l'Ajuntament està invertint en assessorament i ajuda. 
Manifesta que cal ajudar a trencar eixos cercles de silenci a través de la denúncia, i que tots han de treballar de manera coordinada i compromesa per a desterrar la violència de gènere i eixa covardia de la  pretesa superioritat física de l'home enfront de la dona, i que recau moltes vegades en què són més dèbils, els fills.
Lamentablement, diu, a pesar de tots els esforços que es realitzen, es poden veure les xifres. Este Ajuntament i este equip de govern progressista, afirma, considera que la lluita contra la violència de gènere és un dels seus pilars fonamentals i, a pesar de tot això, queda molt per fer, perquè les 
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víctimes no li són alienes, formen part de la província, del municipi i, potser, es puga estar parlant de la mare, filla o amiga; l'Administració té molt a dir, té molt que ajudar i molt que informar. 
Prosseguix dient que l'any 2004 es va fer un gran avanç en qüestions de violència de gènere, i hui en dia quasi es podria dir que s'ha retrocedit vint anys. Afig que la Llei integral contra la violència de gènere, aprovada quan el president de govern era socialista, el tan criticat Zapatero, va suposar un gran canvi qualitatiu, ja que va passar a denominar-se violència de gènere el que abans es denominava violència domèstica, eixa violència que es quedava en la llar i que formava part d'eixes quatre parets. Afirma que esta Llei va obrir una cultura guanyadora de convivència, de tolerància, junt amb altres lleis com la d'Igualtat, o la del matrimoni homosexual, o d'interrupció voluntària de l'embaràs. Esta llei va obrir els ulls a moltes dones que havien construït en el seu moment un projecte de vida al costat d'un home i després van descobrir que no era tot com podien haver pensat de meravellós, sinó el seu propi carceller.
Finalitza dient que entre tots i totes cal fer veure estes víctimes que no estan soles, i ajudar estes dones a obrir eixa porta perquè no està tancada amb clau, hi ha eixida i hi ha llum, encara que pensen que no, ja que es compta amb molts mecanismes i la violència de gènere no és inevitable.
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Gil i Marín diu que, encara que a vegades els números no agraden, és important que es coneguen: en el que es porta de legislatura s'han reduït en matèria d'igualtat el 20,9% i si es compara amb l'any 2009, és del 47,6%, el que suposa per als pressupostos generals un 0,0103%, elevant-se la xifra a 25.228.180€, per a l'any 2016 un 2,6% més que enguany però, encara així, seria un 10,92% menys que l'any 2009. 
Prosseguix dient que d'estos diners, per exemple, sis milions es destinaren als convenis amb distintes comunitats autònomes per a finançar servicis d'assistència jurídica, social i psicològica a les víctimes, i és una quantitat clarament insuficient, perquè equival a la contractació d'uns cent cinquanta professionals per a atendre a més de set mil municipis. Afig que segons un estudi de la Plataforma d'Impacte de Gènere, a la qual s'han adherit més de cent associacions, faria falta multiplicar per deu  estos pressupostos per a atendre a les necessitats que té el país en este sentit. 
Finalitza dient que amb estes xifres el vot és clar i ha de ser favorable, així com que no poden entendre ni compartiran mai que es retall en temes tan fonamentals com la igualtat i la lluita contra la violència de gènere.
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que des de l'any 2009 es pot parlar d'algunes paraules que s'han fet habituals en el vocabulari dels espanyols: prima de risc, desocupació, intervencionisme de l'Estat, per això, veient l'entorn en què s'han redactat els pressupostos dels quatre anys, es pot veure la realitat del país. 

21



Prosseguix dient que, encara que no entrava en el debat de les xifres, hi ha dos qüestions que li pareixen bàsiques. En primer lloc, que li han demanat a la portaveu socialista que els diguera si podien retirar el punt tres perquè la moció fora aprovada per unanimitat i, en tot cas, que ha afirmat  que era un orgull la Llei contra la violència de genere del Govern de Zapatero, i que ell no negarà les polítiques socials que va defendre José Luis Rodríguez Zapatero en les seues dos legislatures, en una especialment, però no pot estar orgullós de que el seu país haja de protegir a les dones per Llei, i el missatge ha de ser clar des de totes les institucions: ajuntaments, organismes autònoms, nacionals i Europa, que hi ha eixida; eixe, diu, és l'únic missatge que cal llançar les dones i al seu entorn perquè, lamentablement la violència de gènere no se cenyix només a les dones que la patixen, sinó també al seu entorn, especialment als fills. 
Prosseguix dient que la situació de crisi econòmica dels últims anys ha fet que moltes dones ni tan sols pogueren emancipar-se dels seus llars, i es parla de qüestions que són drames, i ací es pot fer tot el discurs que es vullga però fora hi ha gent que esta patint en primera persona. Entén que hi ha qüestions que no donen lloc al debat sinó que cal aconseguir el consens, consens que passa per dir a les dones que tenen eixides, que hi ha recursos i que si no n'hi ha es van a buscar. 
Finalment, demana que no s'utilitzen de forma partidista temes que concernixen a tots, i sol·licita al grup socialista que retire el punt que fa referència als pressupostos o que ho presenten com una moció a part, que el grup popular votarà en contra, perquè esta moció puga aprovar-se per la unanimitat dels grups.
En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Martínez Mora diu que haguera preferit no fer ús d'ella, però creu que no ha dit res que es puga qualificar de partidista, sinó que ha fet un resum del que s'està realitzant a través de l'Ajuntament en defensa d'estes dones i, diu, moltes vegades l'Ajuntament té competències i altres no són seues, però en el que pot està ajudant. Així, mentres que l'Estat aporta un 0,01% dels seus pressupostos per a ajudar les víctimes de violència de gènere, este Ajuntament dedica molt més del 500% d'eixe percentatge respecte al seu pressupost. Prosseguix dient que el portaveu del grup popular ha parlat d'un increment del 6% en els pressupostos, i recorda que fa dos anys es va reduir en un  30%. 
Es ratifica que cal estar molt orgullosos de la Llei contra la Violència de Gènere que es va aprovar el 2004, i qualifica de demagògic dir que no s'hauria de tindre una Llei. Pregunta respecte d'això si sap com se senten les dones víctimes tenint una Llei, tenint tots els estaments que les emparen, que no són capaços de fer un pas avant si no se'ls recolza, i com se sentirien si no tingueren darrere una Llei que l'empara. Afig que encara hi ha molt a fer, perquè eixa Llei va ser del 2004 i hui, onze anys després, quasi s'ha retrocedit 21 anys, perquè no s'ha fet cap seguiment de la Llei sinó que, al contrari, s'ha vetat.
Assenyala que no poden llevar dels acords que es retiren eixos 
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pressupostos i que s'incrementen perquè s'està parlant de vides, i l'Estat és el que té majors competències, a través del Ministeri, de les Delegacions de Govern i subdelegacions, per la qual cosa demanen que es pressuposte, almenys, el que fa sis o deu anys. Afig que si el grup popular vol abstindre's o votar en contra, que per al cas és el mateix, allà ells, perquè no s'està parlant de res polític sinó de com ajudar les dones, perquè les lleis les aproven els polítics, i els pressupostos s'aproven dos mesos abans d'eleccions i sense saber qui governarà després, per la qual cosa no s'haurien d'haver aprovat per a no hipotecar el futur.
Finalment, repetix que no es pot llevar este acord, que tot és poc per a 

ajudar les víctimes, així com que la violència de gènere és evitable.
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per quinze vots a favor (grup PSOE, grup Compromís i grup Ciutadans) i cinc abstencions (grup popular), acorda aprovar la moció següent:
“Les notícies d'este estiu han sigut esgarrifoses quant a Violència de Gènere. Els maltractaments masclistes a dones han acabat amb la vida de 26 dones en el que va de l'any 2015, una xifra que ja supera la d'anys anteriors i posa de manifest que la xacra social de la violència masclista està posant en perill la vida de moltes dones, i atenta diàriament contra els drets humans.
El Govern d'Espanya, en mans del Partit Popular, ha retallat progressivament al llarg de la present legislatura la protecció i la seguretat de les dones, eliminant alguns programes des de la Secretaria d'Estat d'Igualtat, i deixant sense dotació pressupostària alguns dels emblemes de la política progressista en l'àmbit de la dona que va posar en marxa l'anterior gestió del Ministeri. El Partit Popular ha actuat amb desídia i ha buidat de contingut la Llei de Mesures de Protecció Integral contra la Violència de Gènere.
Tant és així que, al desembre de 2014, els diputats del Partit Popular van rebutjar en el Congrés una moció del PSOE que demanava, entre altres mesures, potenciar la lluita contra el maltractament a les dones i que es convertira en un eix prioritari d'acció governamental; remetent a l'aplicació efectiva de la Llei vigent i dotant de pressupost les partides destinades a combatre esta xacra social.
Des del PSOE busquem l'acord, perquè pensem que eradicar la violència de gènere està per damunt d'ideologies. Demanem el suport de tots els grups polítics que vullguen unir-se, perquè este assumpte siga tractat amb la suficient serietat, rigor i respecte. Encara hi ha molts àmbits des dels que actuar per a ajudar a reduir les agressions i acabar amb la violència; des de l'educació, la justícia, la sanitat, o la seguretat ciutadana. Per això, venim reclamant des de fa temps un Pacte d'Estat en este sentit.
Per tot, s'acorda:

⦁ La corporació municipal de l'Ajuntament de Mislata manifesta públicament 
la repugna i la denúncia davant dels casos tan dramàtics de violència de gènere que s'han donat a Espanya, i especialment a la Comunitat 
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Valenciana, enguany 2015.⦁ L'Ajuntament de Mislata es compromet a mantindre el finançament de 
programes de Dona i Polítiques d'Igualtat des de la Casa de la Dona, així com a prestar suport jurídic i de seguretat ciutadana per a aquelles dones que demanden protecció i tutela.⦁ Instar el govern d'Espanya a revocar el Pressupost de 2016, ja que suposa 
una minva d'accions en Polítiques d'Igualtat per a l'any que ve, i hipoteca el pròxim govern d'Espanya a limitar els plans d'actuació que marca la Llei vigent.⦁ Donar coneixement als mitjans de comunicació autonòmics, provincials i 
locals dels presents acords”.

6. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES 
DE LA SESSIÓ DE 30 DE JULIOL DE 2015

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, es dóna compte de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la Junta de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 30 de juliol de 2015.
17. PRECS I PREGUNTES

⦁ El Sr. Gil i Marín felicita, en nom del seu grup i en el seu propi, 
el Sr. alcalde pel seu nomenament com a president de la Mancomunitat. Afig que considera positiu este nomenament i que espera que puga desenrotllar un bon treball.
A continuació, diu que saben pels Mitjans de comunicació que en el Col·legi Ausias March 125 xiquets s'han quedat fora del menjador, que la regidora d'Educació s'havia reunit en Conselleria i que, en cas de ser necessari, per part de l'Ajuntament es faria una consignació pressupostària per a l'exercici 2016 per a afrontar la part que Conselleria no estiguera disposada o no poguera afrontar. Pregunta si s'ha valorat quina seria la quantia que s'està parlant? I, d'altra banda s'ha tingut accés a l'expedient o projecte d'ampliació de menjador i cuina del col·legi.
El Sr. alcalde respon que, com va comentar la regidora d'Educació en la comunicació que va realitzar el dia 4 d'agost, es va reunir amb la Direcció General per a tractar temes relacionats amb l'educació i, evidentment, la Conselleria d'Educació no tenia el projecte d'ampliació de l'Ausiàs March. No existia cap projecte a pesar que tant a l'AMPA, com a la Direcció del Centre, com a l'equip de govern d'este Ajuntament s'havia transmés. Caldrà començar novament, i este Ajuntament 
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estarà defenent la necessitat que tots els xiquets i xiquetes de la ciutat tinguen possibilitats de tindre accés al menjador escolar de cada centre. En este cas, continua, és una competència de la Comunitat Autònoma, i exigiran de forma clara i inequívoca a la Conselleria d'Educació que faça les inversions i obres necessàries per a portar a bon port eixe menjador. Este alcalde, afirma, estarà el primer en la reivindicació i defensa d'eixe menjador i, per descomptat, si és necessari realitzar inversions es realitzaran, però sense oblidar que la competència és de la Conselleria d'Educació, perquè no podem assumir tot allò que altres no volen fer, per la qual cosa en primer lloc és a ella a qui cal exigir que el projecte es faça realitat i, diu, no li cap cap dubte que així serà. És una qüestió de canvi de prioritats, perquè l'anterior govern  autonòmic els deia que els col·legis estaven per a ensenyar i no per a menjar, però les prioritats, per sort, des del 24 de maig han canviat, i espera que siga una demostració.
⦁ El Sr. Martínez Montoro pregunta al Sr. alcalde o a la regidora d'Hisenda 
quin és el deute que manté la Generalitat Valenciana a hores d'ara.

La Sra. Martínez Mora respon que no ho sap de memòria però que no té cap inconvenient a informar-los.
⦁ El Sr. López Bronchud diu que, gràcies que ha preguntat, s'han assabentat 
que el divendres es reunix el Sr. alcalde amb la consellera de Sanitat, Sra. Carmen Montón i el prec és que, atés que la setmana pròxima està convocada la Junta de Portaveus, demana que se'ls informe del que s'haja parlat per a saber com progressa el tema de la sanitat a Mislata.

El Sr. alcalde diu que, aprofitant la seua pregunta, li haguera agradat que l'anterior conseller de sanitat haguera rebut a la màxima autoritat representativa d'esta Ajuntament, però  lamentablement, mai va ser possible; per sort, diu, l'1 d'octubre tindran l'oportunitat de reunir-se amb la consellera de Sanitat i convocaran totes aquelles reunions que siguen necessàries per a defendre la sanitat pública i la gestió pública.
Prosseguix dient que, en coordinació amb la moció presentada per Compromís, continuaran defenent el compliment del Pacte per la Sanitat, els acords que l'anterior govern es va negar a complir durant molts anys, i els donarà complida informació de la reunió.

⦁ El Sr. Sanchis Navarro diu que al gener de 2012 es va constituir el Consell 
Econòmic i Social per unanimitat dels tres grups, i li agradaria que li informaran de quina és la seua situació actual i si s'ha format.

La Sra. Martínez Mora diu que este tema es va debatre en Ple 
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en dos ocasions, i la situació és la mateixa que en l'últim debat del Ple, quan gran part del seu grup eren regidors.
Pren la paraula el Sr. alcalde per a agrair la felicitació dels grups pel nomenament d'ahir com a president de la Mancomunitat, la qual cosa, diu, és un repte important, no sols per a este Ajuntament sinó també per a tots els grups polítics, ja que va ser triat per unanimitat de tots els grups polítics, amb unes intervencions que li enorgullixen com a alcalde de la ciutat i que als mislaters i mislateres imagina que també. 
Prosseguix dient que cal demostrar que la política sí que servix per a canviar les coses, i ara tenen l'oportunitat de fer-ho des de la Mancomunitat. Afig que s'obri un nou temps, que cal intentar mancomunar més servicis de què ja es realitzen i tindre més polítiques comuns en matèria de cultura, senyes d'identitat, mobilitat, exigir la constitució del Consell Metropolita de l'Horta per a coordinar moltes de les polítiques en matèria de recollida de residus, aigua, transport saludable... Afirma que hi ha molt de treball per davant i que s'obri també un període de consens, i que tant per a ell com per a l'Ajuntament és un orgull este nomenament i agraïx la felicitació. 
Afirma que Mislata està en un punt en què se'ls escolta, s'opina d'ells favorablement, tant pels grups polítics d'un color com d'un altre, i açò és símptoma que s'estan fent bé les coses, per la qual cosa traslladarà  esta forma de governar a la Mancomunitat, perquè considera positiu comptar amb tots, governar amb tots, per això, encara que el partit socialista compta amb el setanta per cent dels vots, va oferir als grups polítics de la mancomunitat entrar en la Junta de Govern perquè tinguen representació.
Finalitza dient que estarà a la seua disposició per a qualsevol cosa relacionada amb mancomunar idees, projectes i il·lusions de molts municipis. 
I sense més assumptes a tractar, per l'Alcaldia-Presidència s'alça la sessió, a les vint-i-una hores i trenta minuts, de tot això s'estén la present acta, que firma el Sr. alcalde-president, amb mi el secretari, que en done fe.
L'ALCALDE EL SECRETARI
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